
Referat af bestyrelsesmøde 15-08-2016

Deltagere:Bente, Leon, Kate, Per og Arne (afbud fra Verner )

Dagsorden: 
Nyt til/fra lokalinspektør
1.a. Opsætning af bænke for enden af blok 4´s sydgavl
  b. Bænken mellem de to træer ud for Manøhytten, hvornår kommer de?
2. Tilmuret hul efter YouSee installeringen i opgang 58. Hvornår bliver det færdigt?
3. Flytning af tidspunkt for indsamling af storskrald om mandagen, til efter 12
4. Campingvogns pladser. Kan de blive samlet bagerst/nederst på parkeringspladsen?
5. Rengøring af fliser på de 3 grillpladser.
6. Lukning af det varme vand i alle vaskerier, permanent.
7. Faldstammen i den højre side af opgang 86. Hvornår begynder det at fungere optimalt?

2.   Godkendelse af referat fra sidste møde.

3.    Nyt til/fra formanden
  1. Info omkring fyraftensmøde vedrørende ”klager  og chikane i afdelingerne”
  2. Hovedrengøring af festsalen.
  3. Solcreme til medarbejderne

4. Afdelingstjek

5. Indkomne sager- P. T. ingen

6. Post
      1. Annonyme klagesager
      2. Duer på 3. sal
7. Fældning af de store kirsebærtræer ud til Vordingborgvej. De er groet ind i el-ledningerne. Eventuelt erstatte dem med små 
træer og buske.

8. Lukning af telefonen i bestyrelsens kontor

9. Gulvtæppe erstatning Hævet til det oprindelige krav.

10. Eventuelt.

1. 1. a. Bænken ved sydgavlen er under reparation og kommer snart tilbage.
        b. Bænk ved manøhytten, har Leon ikke hørt om før; men den vil blive indkøbt, der lægges fliser før de kan opsættes
     2. Tilmuret hul er ikke gjort godt nok. Der er reklameret og det forventes udbedret snarest
     3. Storskrald samles fortsat som hidtil. Men komprimeres først senere på dagen.
     4. Det er et stort arbejde at finde frem til hvem der ejer dem og de vil være til lige så stor gene andre steder.
     5. Fliserne på grillpladserne vil blive ordnet snarest.
     6. Permanent lukning for det varme vand i alle vaskerier, vil snarest blive udført..
     7. Faldstammen i nr. 86 har været et problem i mange år og mange ”kloakfolk” har set på det og ikke kunnet løse 
problemet.
2. Godkendt og underskrevet
3.  1. Det var et godt og lærerigt fyraftensmøde
      2. Vi prøver at klare det selv.
      3. Per taler med funktionærerne om de er interesseret.
4.  Opdateres løbende
5. Personsager
6. 1. Annonyme klager kan ikke behandles.
     2. Duer, kan være en stor plage.
7. Per har talt  med Næstved forsyning om træerne ved Vordingborgvej, med hensyn til beskæring, da de er vokset ind i        
ledningsnettet. De tager kr. 1500/time for at udføre det. Udgåede træer fjernes og resten beskæres.
8. Opsiges
9. Gulvtæppet er erstattet med kr. 6000,-
10 Intet fremført
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Næste møde: 29/9-16 kl 19 i nr 82.
Budgetmøde 29/9-16 kl 10 i Brogade.

Referent:    Arne Nilsson
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